



2016年度监督合格通知书

NOTICE OF CCC ANNUAL COMPLIANCE

持证人/Certificate Holder: CERAMICHE GARDENIA ORCHIDEA S. p. A.

依据国家强制性产品认证实施规则CNCA-C21-01: 2014《强制性产品认证实施规则 装饰装修产品》的要求, 本中心根据现场质量体系监督审核及产品抽样监督检验的结论, 确认下列产品年度监督合格, 下列证书在 2017 年 3月16日前保持有效。

This is to confirm that the above named holder complies with the requirements set out in CNCA-C21-01:2014 Implementation Rules for Compulsory Certification of Decorative Products and Fitment Products-Porcelain Tiles, based on the results of annual inspection and product testing conducted by CTC, therefore, the certificates listed below are maintained valid before Mar. ,2017

工厂名称/Factory : CERAMICHE GARDENIA ORCHIDEA S. p. A.

工厂代码/Factory Code : E100316

工厂地址/Factory's address : VIA CANALETTO NR. 27 SPEZZANO DI FIORANO (MODENA) ITALY

产品名称/Name of Products	证书编号/Certificate Num.
放射性水平为A类的瓷质砖/Porcelain Tiles with radioactivity level: A	2006052102000181

具体产品系列见证书附表, 以下空白。

The scope of the products listed above in the table shall refer to the attachments to the certificate

本通知应结合强制性产品认证证书及附表一并使用。

This Notice of Annual Compliance (NAC) should be used together with the certificates and their attachments for the status of validity.

本通知不得部分复制。

Partial copy of this NAC is invalid.

本通知有效期截至到2017年3月16日止。

Expiration of NAC: Mar. 16, 2017

本通知有效性可从www.ctc.ac.cn网址查询, 或致电010-51167397查询

中国建材检验认证集团股份有限公司
(原中国建筑材料检验认证中心)
China Building Material Test & Certification Group Co., Ltd.
(China Building Material Test And Certification Center)

